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Emlékeztető 
 

Az Egyesületi Elnökség 2024. január 16.-án 14:00 órakor személyesen és Teams-en online módon 
megtartott üléséről. 
 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Székely 
Csaba, Németh Bálint, Vokony István,  

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 
közül jelen voltak: Madarász György, Hollósy Gábor, Danyek Miklós, Rubint Dezső, Táczi István, 
Rejtő János, Belső Tibor, Orlay Imre, Garai János, Nagy János, Karacsi Márk tanácskozási joggal 
rendelkező tagok: Kovács András, Becker Péter, Janky Csaba további meghívottak: Schwarcz 
Barbara 
 
Gelencsér Lajos elnök köszöntötte az ülésen résztvevőket az új év alkalmából 
 
Első napirendi pontként Gelencsér Lajos ismertette az Egyesület 2023-2024. évi Stratégiai Céljait, 
és azokhoz tartozó már elért eredményeket, aktuális éves teendőket. A stratégiai célok több 
alkalommal kerültek kidolgozásra. Az első alkalommal definiált teendők 4 csoportra oszthatók: 
Társadalmi Szint, Szakmai Szint, Ipari Szint, Szervezeti Szint. A korábban meghatározott teendők 
ismét ismertetésre kerültek. 
Második alkalommal a 2023-as OET rendezvényen kerültek meghatározásra kiemelt feladatok, 
melyek ismertetésére Janky Csabát kérte fel Gelencsér Lajos elnök Úr.  
Az OET eseményen meghatározott célok a következő témakörök köré csoportosulnak: Gazdasági 
teendők, Képzési célokhoz kapcsolódó teendők, kiemelt aktualitással a FAM témakörhöz 
kapcsolódóan, valamint a Közösségi Élethez kapcsolódó aktualitás teendők. 
 
 
Második napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Kiss Zsuzsannát, valamint Janky Csabát, 
hogy terjessze elő a Stratégia célokhoz kapcsolódóan a 2023-as év pénzügyi eredményének 
terhére való céltartalék képzésre vonatkozó javaslatát. 
A céltartaléknak formai követelményei vannak, mely a beérkezett javaslatok elbírálásának alapját 
jelentik. 
A javaslatként felmerült stratégiai célok közül a következők azok, amelyek tartalmilag kiemelt célnak 
tekinthetőek, és formailag is elfogadhatók mint céltartalék képzési igény:  
 

1. MEE közösségi élet támogatása, kettő millió forint összegben 

2. Nemzetközi kapcsolatok építése, (Nemzetközi társ szervezetekkel való országos kapcsolat 

felvétel) kettő millió forint összegben 

3. Kommunikáció fejlesztése, Tagság megújítása fiatalok irányába, 4 millió forint összegben 

 
A javaslatként felmerült stratégiai célok közül a következők azok, amelyek tartalmilag kiemelt célnak 
tekinthetők, de formailag nem elfogadhatók mint céltartalék képzési igény:  

1. MEE videó tananyag fejlesztés fiatalok számára, kettő millió forint összegben 

2. Az Elektrotechnikai Múzeum újra hasznosítása, programokkal való megtöltése, 500-1,500 

ezer Forint összegben. 

Ezen utóbbi kép pontra céltartalék nem képezhető, de az idei év ( 2024) költségvetési terhére 
támogatni szándékozunk. 
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• 01/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az 
Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (11 fő igen, 
0 nem, 0 tartózkodás) döntésével elfogadta a stratégiai célok támogatására való javaslatát 
részben a 2023-as év eredményére vonatkozó céltartalék formájában,( 8 millió forint 
összegben) valamint a 2024-es év költségvetésének terhére vonatkozóan. 

 
 
Harmadik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét tegye meg a 2024-évi MEE 
díjakra vonatkozó tájékoztatását. 
 
A 2024-es évtől 1 új díj került be a MEE díjak közé, Horváth Tibor díj (Oktatási tevékenységgel 
összefüggésben). A díjakra való jelölés határideje: 2024 március 8.-a. 
A díjbizottságok összetétele nem változik a 2024-es évben a 2023-as évhez viszonyítva. 
Az egyes díjakra vonatkozó pénzjutalom összege a 2024-es évben kis mértékben változik, 
növekszik. Az új Horváth Tibor díj összeg a szakterületi díjak összegével egyezik meg, 70,000 Ft 
összeg értékben. 
 

• 02/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az 
Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 
0 nem, 0 tartózkodás) döntésével elfogadta a MEE díjak 2024-es évtől történő pénzügyi 
jutalmának emelését az előterjesztett táblázatban szereplő összegek értékével. 

 
Ötödik előrehozott napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse az 
Rendszerirányítás 75. évfordulójára vonatkozó tájékoztatását. 
 
2024-ben 75 éves a rendszerirányítás, üzemirányítás Magyarországon. A MAVIR az idei évben 
rendezvényt szervez ezzel összefüggésben, várhatóan október 17-18-án. 
Az Egyesület próbáljon az egész év során ehhez kapcsolódó programokat szervezni, pl. legfőbb 
eseményeinken, mint a VIF, vagy VGY alkalmával. Ez az évforduló az egész szakma ünnepe, 
lehetne az online eseményeken ehhez kapcsolódó programokat szervezni, vagy az 
Elektrotechnikában cikkeket megjeleníteni.  
A programok szervezésének koordinációjában a MEE részéről az EISZ visszajelez, hogy központi 
koordinációs szerepet tud-e vállalni. 
 
Negyedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Veisz Imrét ismertesse a MEE 2024. évi 
központi nagy rendezvényeinek aktuális információit. 
 
A soron következő nagy rendezvényeink a 2024-es évben. 
VIF: 4,5 napos lesz a rendezvény. A mottó: „Üzembiztonság újratöltve”. A helyszín Esztergom. Az 
időpont május 7-10. 
 
Vándorgyűlés: A főszponzor az E.ON Észak-dunántúli Áramhálózat, a helyszín újfent Siófokon lesz, 
de 1 héttel később, mint az előző években. A konkrét dátum szept 25-27.Ünnepi 70. évforduló lesz. 
 
On-Line események: 
Szakmai estek, Podcastok havi megjelenésű eseményeink. A Focus új eseményünk, ahova a VIF-
en elhangzott előadások kerülnek újra feldolgozásra. 
A tavaszi évadban a Vándorgyűlésen elhangzott előadások kerülnek feldolgozásra, tervezetten 5 
előadás várható. 
 
LED konferencia: 
Február 6-7- én kerül megrendezésre a LED konferencia 
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Infoshow: 
Az idei évadban 5 helyszín volt/lesz a 2024-es évben. Az idén a Mérnök kamara bevonásával 
próbáljuk növelni a létszámot, és a minőségi résztvevők arányát. A következő a budapesti helyszín 
február 7-én kerül megrendezésre, ahová a normál program mellé extra előadókat invitáltunk meg, 
hogy tovább emeljék a szakmai színvonalat. Az előregisztráció során több mint 200 fő jelentkezett 
már, de célunk 400 fő elérése. 
 
Mi a Pálya: 
A 2023-as év kimagaslóan jól sikerült, jelentősen nőtt a kiállítók és látogatók száma is. Külön 
köszönet újfent a MEE területi szervezeteinek számára a kiállítói toborzó munka támogatására 
vonatkozóan. 
A 2024-es évben további helyszíneket szeretnénk behozni az ország keleti és nyugati felében 
egyaránt. 
 
Küldöttgyűlés: 
100. Ünnepi Küldöttgyűlés, május 25.-én. A várható helyszín a Nemzeti Színház, sok 
meglepetéssel, ehhez kapcsolódóan egész napos programokkal készülünk. A várható kezdés 
továbbra is 10,00.  
 
OET: 
2024-es évben a házigazda szervezet Nyíregyháza. Szervezés folyamatban 
 
Hatodik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Janky Csabát ismertesse a tagnyilvántartás 
helyzetét.  
Elhangzott, miszerint az új tagok beléptetésével kapcsolatban új folyamat kerül bevezetésre. 
Ennek része egy új státusz, melyről az iroda tájékoztató levelet küld ki.  
Az egész évben 371 új tag lépett be, ez körülbelül 200 fővel magasabb szám, mint az előző 
években. 
Az aktív tagok száma közel 4000 fő, folyamatosan bővül a létszám. Az idei évben a korelosz lást 
szeretnénk javítani kiemelt stratégiai céllal, fiatalok toborzásával. 
Jogi tagokról készül egy áttekintés, mely cégek mely szervezeteket támogatja, milyen mértékben. 
Kérdés hogyan lehet más szervezetet támogatni, rendszer szinten kell kezelni ezt a kérdést is. 
 

• 03/2024. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai közül (6 fő igen) és az 
Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő igen, 
0 nem, 0 tartózkodás) döntésével elfogadta a MEE új belépő tagjaira vonatkozó 
előterjesztését, melynek kapcsán az új, jóváhagyott tagok teljes jogú tagokká minősülnek. 

 
Hetedik napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte Janky Csabát ismertesse a Szervezeti 
Beszámolókkal kapcsolatos infromációkat. 
 
Kérjük, hogy valamennyi szervezet küldjön visszajelzést a tervezett beszámolójával kapcsolatban. 
Két új szervezeti beszámolóval bővül a 2024-es munkaterv, a TTB és a Nyugdíjasokért Alapítvány 
beszámolójával. Célunk, hogy az Elnökség megismerhesse bővebben munkájukat a tájékoztató 
során. 
  
Egyebek napirendi pontként Gelencsér Lajos felkérte az illetékes személyeket ismertessék az 
egyebek napirendi pontokat. 
Janky Csabát ismertette a kártyás fizetési megoldások újdonságait. Miszerint Tagsági díj 
megfizetése már elérhető aktív-passzív tagoknak egyaránt, és a tagsági díj összegénék nagyobb 
összegben is.  
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A TAR rendszer fejlesztése több ütemben megújult, a legutóbbi fejlesztés részeként a design 
változott meg, mely nem jelent semmilyen funkció béli változást. 
Az őszi időszakban elkészült funkció béli fejlesztésekről a Központ a Szervezetek számára 
tájékoztató levelet küld ki. 
Az Áramkapocs rendszer E:ON felhasználói 2024 január 1.től átkerültek a VET adatbázisába, az 
E.ON kérésére. Az MVM. szerelőinek adatbázisa egyenlőre marad az Áramkapocs rendszerben, 
erről egyeztetés március-április hónapokban várható az ottani felelősökkel. 
 
 
 
 
   

Budapest, 2024. január 16. 

 

 

 

…………………………………..     ………………………………… 
Összeállította: 
Janky Csaba irodavezető 
 

 
 

Jóváhagyta: 
Veisz Imre főtitkár 

   
 


